

「心繋家國3.0」—東華三院幼稚園 「童」是藝術家兒童藝術作品展開展禮 "Love our Home, Treasure Our Country 3.0" – Kick-off Ceremony of TWGHs Kindergartens "Every Child is an Artist" Art Exhibition

該展覽是「心繫家國3.0」系列活動之一,以「中華傳統文化」為主題,結合中華傳統 美德的成語,啟發幼兒創作獨一無二的藝術作品。東華三院屬下18所幼稚園參與活動, 並邀請7間內地姊妹幼兒園參展,合共展出超過1,300份藝術作品,促進兩地學校的藝術 交流。

As part of the "Love our Home, Treasure Our Country 3.0" programme, the exhibition, themed under "Chinese Traditional Culture", incorporated idioms of traditional Chinese virtues to inspire children to create unique art pieces. All 18 TWGHs kindergartens and 7 sister schools from mainland kindergartens participated to exhibit over 1,300 artworks, fostering artistic exchange between schools in both places.



教育局副秘書長李碧茜太平紳士(後排左八)、本院主席暨校監何猷啟先生(後排左七)、顧問局成員鄧明慧女士BBS (後排左九)、董事局成員於開展禮上合照。

Ms. LEE Bik Sai, Ida, JP (back row, left 8), Deputy Secretary for Education, Mr. HO Yau Kai, Orlando (back row, left 7), the Chairman cum School Supervisor, Ms. TANG Ming Wai, Mandy, BBS (back row, left 9), Advisory Board Member, along with Board Members, took a group photo at the Kick-off Ceremony.





家庭與學校合作事宜委員會主席方奕展先生(右七)與本院主席何猷啟先生(左六)、董事局成員、行政總監蘇祐安先生(左三)及 一眾嘉賓合照。

Mr. FONG Yick Jin, Eugene (right 7), Chairman of Committee on Home-School Co-operation, Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 6), the Chairman, Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (left 3), Chief Executive of TWGHs, and other guests, posed for a group photo.



服務 焦點 SERVICE FOCUS

東華三院幼稚園 「360星級家長課程」 畢業禮暨頒獎典禮 "360 Parent Education Programme" Graduation cum Award Presentation Ceremony of TWGHs Kindergartens

課程為東華三院屬下18所幼稚園的家長提供全面的親職課程,讓家長有系統地學習育兒知識和技巧。今年共有3,230個家庭參與課程,連續三年達100%參與率,累計超過一萬個家庭受惠。

The Programme provided comprehensive parenting education for parents of 18 TWGHs Kindergartens, aiming to offer them the necessary knowledge and skills in nurturing their children systematically. The Programme received overwhelming support from 3,230 parents, achieving a 100% participation rate for 3 consecutive years, benefiting over 10,000 families in total.



本院主席何猷啟先生(右五)陪同家庭與學校合作事宜委員會主席方奕展先生(左六)頒發證書予畢業家長代表。 Accompanied by Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 5), the Chairman, Mr. FONG Yick Jin, Eugene (left 6), Chairman of Committee on Home-School Co-operation, presented graduation certificates to parents.



東華三院幼稚園 聯校武術比賽 TWGHs Joint Kindergartens Wushu Competition

今年本院屬下18間幼稚園約340位學生參與。是次活動以 《弟子規》為主題,邀請了協辦機構香港國際武術文化中心 三位武術師傅擔任評判,讓參加者從比賽中學習和實踐中華 美德,並展示習武成果和自信。

This year, about 340 students from 18 TWGHs kindergartens participated. The event was themed around "Di Zi Gui" (Standards for Being a Good Pupil and Child), and 3 representatives from Hong Kong International Wushu Cultural Centre Limited, the co-organising institution, were invited as professional judges, allowing participants to learn and practise traditional Chinese virtues while showcasing their martial arts skills and confidence.





本院主席何猷啟先生(後排右二)與冠軍隊伍合照。 Mr. HO Yau Kai, Orlando (back row, right 2), the Chairman, took a photo with the Champion team.

